
Z á p i s č. 11/2010 
ze 11. zasedání předsednictva sekce OB, které se konalo dne 4. 9. 2010 v Pecce 

 
Přítomni:  Petr Klimpl, Jindřich Kořínek, David Aleš 
  Jan Potštejnský, Zuzana Klimplová, Ivan Matějů, Jiří Šubrt 
Omluveni: Libor Slezák, Zdeněk Zuzánek 
Jednání řídil předseda sekce OB P. Klimpl 
 
Program:  1. Aktuální informace  

2. Kontrola úkolů                                                                                         
3. Hodnocení výsledků MSJ 2010  
4. Hodnocení dorosteneckého výběru ČR v roce 2010, hodnocení výsledků MED 2010  
5. Příprava semináře trenérů a rozhodčích – listopad 2010, příprava školení T2 
6. Svolání shromáždění sekce OB 2010  
7. Příprava soutěží na rok 2011, zařazení závodů do WRE 2011 
8. Harmonogram výběrového řízení na pořadatele závodů 2012  
9. Příprava podzimní části akce "Dny orientace v přírodě"  
10. Různé  

 
1/11  Aktuální informace 

- výsledky hlavní mezinárodních závodů české reprezentace OB 
 
2/11  Kontrola plnění úkolů 

Všechny úkoly byly splněny 
 
3/11  Hodnocení výsledků MSJ 2010 
 Šéftrenér juniorské reprezentace Jan Potštejnský předložil písemně materiál: 
  Zpráva o účasti české reprezentace na MSJ v orientačním běhu 2010  

Materiál ústně doplnil dalšími poznatky. Úspěchem je především mistrovský titul Pavla Kubáta na 
klasice a stříbrná medaile juniorek ze štafet, ale i 4. místo Novotné ve sprintu i 6. příčka štafety 
dorostenců. Na krátké trati se naši závodníci neprosadili mezi zcela nejlepší, přesto stále patříme 
k širší světové juniorské špičce.  
Předsednictvo sekce: 
a) bere na vědomí Zprávu o účasti české reprezentace na MSJ v orientačním běhu 2010; 
b) oceňuje zisk mistrovského titulu Pavla Kubáta a medaile štafety juniorek (Kosová, Knapová, 

Novotná);  
c) děkuje šéftrenérovi Janu Potštejnskému a také celému realizačnímu týmu za odvedenou práci při 

práci s juniorskou reprezentací OB v roce 2010; 
d) doporučuje P ČSOS vyplatit odměny juniorským reprezentantům za umístění na MSJ v roce 

2010 dle schváleného sazebníku odměn; 
e) doporučuje P ČSOS vyplatit odměnu Janu Potštejnskému za podíl na dosažených výsledcích 

juniorské reprezentace v roce 2010; 
f) ukládá komisi reprezentace předložit Hodnocení činnosti české juniorské reprezentace v OB 

v roce 2010.  T: 25. 9. 2010 O: Zuzánek 
 

4/11  Hodnocení dorosteneckého výběru ČR v roce 2010, hodnocení výsledků MED 2010 
Vedoucí výběru dorostu Zuzana Klimplová předložila písemně materiály: 

Hodnocení činnosti výběru dorostu v OB v roce 2010  
Zprávu o ME dorostu v roce 2010 

Úspěchem je především vítězství v Poháru národů, některé výsledky štafet i individuální výsledky. 
V diskuzi k oběma materiálům byly zodpovězeny dotazy. 

 Předsednictvo sekce: 
 a)  bere na vědomí Zprávu o ME dorostu 2010 a Hodnocení činnosti výběru dorostu v OB v roce 

2010; 
 b)  oceňuje zvláště vítězství v Poháru národů; 
 c)  děkuje vedoucí výběru dorostu ČR Zuzaně Klimplové a také celému realizačnímu týmu za 

odvedenou práci s výběrem dorostu v roce 2010; 



 e) doporučuje P ČSOS vyplatit odměnu Zuzaně Klimplové za podíl na dosažených výsledcích 
výběru dorostu v roce 2010. 

 
5/11  Příprava semináře trenérů a rozhodčích, příprava školení T2 

Předseda metodické komise sekce OB David Aleš informoval o přípravě semináře trenérů a 
rozhodčích (26. – 28. 11. 2010, Želiv) a o přípravě školení trenérů 2. třídy (22. – 24. 10. a 3. – 5. 12. 
2010). 
Předsednictvo sekce: 
a) bere na vědomí informaci o přípravě semináře trenérů a rozhodčích  a o přípravě školení 

trenérů 2. třídy 
 
6/11  Svolání shromáždění sekce OB 2010 
 Předseda sekce Petr Klimpl předložil návrh na svolání shromáždění sekce OB v roce 2010 (Praha 11. 

12. 2010). 
Předsednictvo sekce: 
a) schvaluje návrh na svolání shromáždění sekce OB v souladu s předloženým materiálem 

 
7/11 Příprava soutěží na rok 2011, zařazení závodů do WRE 2011 

Předseda soutěžní komise Petr Klimpl podal informaci o přípravě soutěží na rok 2011 (kalendář 
závodů je kompletní) i o jednání o zařazení závodů v ČR do WRE v roce 2011.  
Předsednictvo sekce OB: 
a) Bere na vědomí informaci o přípravě soutěží sekce OB na rok 2011. 

 
8/11 Harmonogram výběrového řízení na pořadatele závodů 2012 
 Předseda soutěžní komise sekce OB Petr Klimpl předložil Harmonogram výběrového řízení na 

pořadatele závodů soutěží ČSOB v OB 2012. Současně informoval o připraveném 1. kole 
výběrového řízení na pořadatele závodů soutěží ČSOB v OB 2012. 
Předsednictvo sekce: 
a) schvaluje Harmonogram výběrového řízení na pořadatele závodů soutěží ČSOB v OB 2012; 
b) bere na vědomí vypsání 1. kola výběrového řízení na pořadatele závodů soutěží ČSOB v OB 

2012. 
 
9/11 Příprava podzimní části akce "Dny orientace v přírodě" 

Ivan Matějů informoval o stavu příprav na náborovou akci „Dny orientace v přírodě“. 
Předsednictvo sekce: 
a) bere na vědomí stav příprav akce „Dny orientace v přírodě“; 
b) vyzývá kluby OB, aby se ještě více zapojily do pořádání této akce. 
 

10/11 Různé 
- vztah loga ČSOS a sekce OB  
- předsednictvo sekce OB doporučuje P ČSOS podání grantu MŠMT na rok 2011 (akce sportu pro 

všechny) 
- příprava 5. LODM 

 
 
Zapsal: Petr Klimpl, předseda sekce OB 
Pecka 5. 9. 2010 
 
Příští jednání vedení sekce bude dne 25. září 2010 v Buku u Příbrami. 


